



Co-organized by:

香港華人會計師公會
The Society of Chinese Accountants & Auditors



SCAA x ADF Joint Seminar: Financial Reporting Update with Sample Financial Statements 2016/17 (Re-Run)

Mr LAM Chi Yuen Nelson
Meeting Room N101, HKCEC (19 May 7:00-10:00pm)



Financial Reporting Update with Sample Financial Statements 2016/17 (Re-Run)

(Course Code 課程編號: 0717)

Highlights:
課程重點:

This seminar is to update the new and amended Hong Kong Financial Reporting Standards (HKFRSs) with support of an updated set of Sample Financial Statements for 2016/17.

Topics to be covered:

- Recap of new and amended HKFRSs to be effective from year-end of 31 December 2016
- Update of other new and amended HKFRSs
- Briefing on Sample Financial Statements 2016/17 (for full HKFRSs)

Speaker (s):
講者:

Mr LAM Chi Yuen Nelson 林智遠先生
Council Member, SCAA and Chairman, ADF
香港華人會計師公會 理事 及會計專業發展基金有限公司 主席

Date:
日期:

19 May 2017 (Friday)
2017年5月19日 (星期五)

Time:
時間:

7:00pm – 10:00pm
晚上 7:00-10:00

Venue:
場地:

Meeting Room N101, Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC), 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong
香港會議展覽中心會議室 N101, 灣仔博覽道 1 號

[\(Floor Plan 平面圖\)](#)

Language:
語言:

Cantonese (with English Handouts)
廣東話授課並備以英文講義

CPD hours:
CPD 時數:

3 hrs
3 小時



香港華人會計師公會
The Society of Chinese Accountants & Auditors



Co-organized by:

Fee: 費用:	<p>HK\$300 for SCAA member/affiliate/member's staff 華師正式會員/ 附屬會員/ 正式會員之僱員，每位 HK\$300</p> <p>HK\$400 for non-member 非會員，每位 HK\$400</p>
Enrolment: 報名:	<p>SCAA and ADF handle the enrolment separately. Please enroll through either organizer. Duplicate payment to both organizers is not refundable.</p> <p>Online application is on a first-come, first-served basis. Please click HERE to enroll and settle the payment via PayPal, Credit Card or **Cheque.</p> <p>Enrolment starts at 11:00am on 25 April 2017.</p> <p>**No seat can be reserved through online or telephone. Enrolment will be processed until receipt of cheque payment. Please be reminded to complete the online form and send together the cheque to the Secretariat.</p> <p>SCAA 及 ADF 將分別處理報名。請勿同時於兩間機構報名，重覆報名將不獲退款，敬請留意！</p> <p>研討會以先到先得形式於網上報名，請按此報名並以 PayPal、信用卡或**支票付款。</p> <p>4 月 25 日上午 11:00 開始報名</p> <p>**本會不設網上及電話留位，報名以收妥支票為準。請完成網上表格連同支票寄回本會秘書處。</p>
Remarks: 備註:	<p>Bad weather arrangement This event may be cancelled or re-scheduled when typhoon signal no.8 or above / black rainstorm warning is hoisted. Please refer to our website www.scaacpa.org.hk for the arrangement.</p> <p>惡劣天氣安排 如活動當日天文台發出八號風球或以上警告信號 / 黑色暴雨警告信號，活動有可能延期或取消。相關安排，請留意本會網站 www.scaacpa.org.hk。</p>
Enquiry: 查詢:	<p>SCAA Secretariat 華師秘書處 Ms Christine Yuen 袁小姐 Tel 電話: 2869 6003 Email 電郵: info@scaacpa.org.hk Facebook: www.facebook.com/scaacpa</p> <div style="text-align: right;">  caringorganisation²⁰¹⁴⁻¹⁷ <small>Awarded by The Hong Kong Council of Social Service 香港社會服務聯會頒發</small> </div>